

SpLitt

# Styrelsemöte 2020-02-11 16:15

## Protokoll

---

11 Februari/ KL. 16:15 / HB202

**Ordförande:** Erica Jonasson  
**Vice Ordförande:** Line Larsson  
**Kassör:** ~~Olivia Darstedt~~

**Ledamot:** Norea Kolenda  
**Ledamot:** Hanna Konnebäck  
**Ledamot:** Erik Månsson  
**Ledamot:** Maria Palm  
**Ledamot:** Joel Randeblad

### Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:

sekreterare: Norea

justerare: Line

F3 Fastställa föredragslista

### Information

#### I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

- Vi gick igenom föregående protokoll

#### I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

- Inget att ta upp. Nästa möte (13.02.2020) är extra årsmöte. Medlemmar får komma.

### I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info

- Två planeringsmöten. Försökt ta fram en plan och starta projektgrupper. Planerade saker: 1) en kreativ stuga i "Stugan". 2) ett må bra-bås.

### I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

- Ingen. Kassör ej närvarande.

### I5 Skrivartävlingen

Hur går det?

- Går bra. Pilgatan bokad 3-4-2020. Elin har accepterat och är bokad.
- Två bidrag hittills.

### I6 Overallgänget

Hur går det?

- Jobbar på märken. Fyra halvfärdiga.
- Fråga: ingen maskot?
- Göra en maskot och baka in den i logotypen.
- Blivit erbjudna en informationsträff när det är dags att köpa overallerna. Beslutar vid senare möte.
- Vill ha ett datum att jobba mot, en deadline. Bestämde: mitten av april ska allt vara bestämt.

## Diskussion

### D1 Utvärdering av temafesten

- Det var kul. Mysigt. Najs. Skönt att det inte var så uppstyrt. Städning gick bra.

## D2 Overallmärken

- Har någon idéer? Designa egna karaktärer? Kanten runt logotypen i samma färg som revär. Något kopplat till DDK-samlingen.
- Joel skickar idéerna de redan har.
- Blir vi stämnda om vi använder Mumin?
- Vi vill ha något roligt som sticker ut!
- Använda lite färdiga märken ibland för att spara pengar.

## D3 Cykelfest med HumSamPro

- Fått förfrågan att ha det i vår.
- Svar: nej. För snart. Men gärna till mottagningen.

## Beslut

### B1 Projektgrupp för kampanjen om psykisk ohälsa

- Kampanjen är 31.04.2020 - 04.05.2020
- Kommer träffas två gånger. Kommer mest vara online så medlemmarna måste inte vara med i själva utförandet.
- Hanna, Line och Norea vill vara med.

## Övrig fråga:

- Börja med veckans boktips! Onsdagar blir boktipsdagar. Samma ordning som vi presenterades på Instagram. Fota boken själv. Får göra hur man vill, stilleben eller selfie t.ex.

## F4 Möte avslutas

## Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare:

